



# Välkommen till Götalands Dartförbund

## Mötesanteckning 2023-02-11 GDF

### Närvarande:

Leif Karlsson  
Håkan Butow Karlsson  
Jessika Petersson  
Mathias Jäghagen  
Petra Gustavsson  
Linus Harrysson

1. Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.
2. Vald justerare blev Håkan Butow Karlsson.
3. Dagordningen godkändes.
4. Uppföljning av föregående protokoll. Inga anmärkningar.
5. Rapporter och skrivelser:  
Vi har fått svar på ett disciplinärende.
6. Ordförande har ordet:  
Utbildningar via RF/SISU kommer ske under mars månad. Östergötland kommer ha separat, övriga en gemensam dag.  
Sweden cup arangeras i Fagersta 20-21 maj. Petra blir coach och laguttagare tillsammans med Podi Johansson (om han accepterar). Vi har inte fått inbjudan ännu så vi vet ingen summa. Om det är möjligt vill vi skicka 1 damlag och 2 herrlag beroende på vad det kostar. DM-vinnarna i singel kanske ska ha varsin plats?
7. Kassör har ordet:  
Fakturorna skickas ut kontinuerligt, några klubbar som ännu inte fått faktura. Alla inkomna fakturor är betalda. Singelvinanerna på DM skriver en reseräkning och lägger till startavgiften för singeln och skickar in till Jessika. Då Jessika har förvarnat om att hon inte kommer sitta kvar som kassör försöker vi hitta en ersättare. Jessika kommer lägga ut en blänkare på Götalands Facebooksida om detta.  
Vi har inte hyrt ut några banor i år. Petra för över 100 kronor från DM då det blivit felräknat.

8. Sekreterare har ordet:  
Inget att förmedla.
9. TK har ordet:  
Kommande tävlingar är Gunnebo idag 11/2 och Påskcupen i Nässjö. Nytt datum för UDM kommer Linus och Hampus överens om och bjuder in.  
Rankingslutspel den 17 juni, arrangör ej klart.
10. SK har ordet:  
Sista gemensamma sammandraget arrangerar Mörbylånga 18 mars. Slutspel den 3 juni, inte arrangör klart.
11. JK har ordet:  
Hampus ej närvarande. Men på ungdomstävlingen i Nässjö var det 8 juniorer och 7 styck U25. Det var lyckat och omtyckt.
12. Hemsidan:  
Björn skickar över alla filer från gamla hemsidan till Linus. Påminna Camilla R om filarkiv.
13. Riksserien:  
Vi har fått 20 000 kronor av Smålandsidrotten för att kunna driva sammandraget i Kalmar som ett projekt. Leif bjuder in alla klubbar i distriktet på ett möte den 25 februari för att informera och inventera. Alla som deltar kommer få reseersättning.  
Vi går åter igen vad vi har för banor att tillgå och Leif frågar Old Barn, Gunnebo och Mörbylånga om lån av banor och exakt hur många de har. Vi tror vi saknar cirka 32 banor, Petra frågar på skolan om de kan tillverka dessa. 48 tavlor tas med från SM, vi har 33 själva och lånar 24 från Skåne. Resten köps in. Klart att SYAB hämtar och lämnar banor. Håkan kollar om det finns någon belysning till de banorna som ska byggas. Petra gör ett utkast på schema för de olika passen.
14. Mötet avslutas och ordförande tackar för visat intresse.
15. Nästa möte:  
27 februari kl 20:00 då vi haft mötet om riksserien i Nässjö.

-----  
Mötessekreterare Petra Gustavsson

-----  
Justerare Håkan Butow Karlsson